



Kangaroo Class Newsletter July 2017

Dear Parents,

As this will be out last month together I would like to take this time to just say what a pleasure it's been being able to teach your kids. They have all made such great progress and I'm sure they'll all excel wherever they go.

Reading

For the most part of this month we will be focusing on the drama script and speech papers that the kids will be performing at the graduation program. I hope that all the kids will have able time to practice at home and put to use the individual recordings of the speeches that I have given to each one.

July 3 rd – July 7	Speech and drama practice
July 10 th – July 14 th	Speech and drama practice
July 17 th – July 21 st	Speech and drama practice
July 24 th	Speech and drama practice

Core Material

For the most part of this month we will be focusing on the drama script and speech papers that the kids will be performing at the graduation program. I hope that all the kids will have able time to practice at home and put to use the individual recordings of the speeches that I have given to each one.

July 3 rd – July 7	Speech and drama practice
July 10 th – July 14 th	Speech and drama practice
July 17 th – July 21 st	Speech and drama practice
July 24 th	Speech and drama practice

Math

As the kids get ready to enter elementary school, the MPM math problems are getting more and more difficult. This month we will begin to teach them about "story problems", and how to read a story to get the arithmetic problem instead of just looking at the numbers on a page.

July 3 rd – July 7	Review Subtraction
July 10 th – July 14 th	Review Subtraction

July 17th – July 21st Review Addition
July 24th Review

Physical Education

As the last couple of weeks have been hampered by rain, we are finally able to return back out to the playground. As we return we will be playing some different games. Rather than the physical game that we played before, these will also require the kids to use their minds to think about what is happened and develop a strategy to get through the game

July 3rd – July 7 Red light green light
July 10th – July 14th Chicken and the Fox
July 17th – July 21st Crocodile crocodile
July 24th Taken the bacon

Thematic Activity

For this last month we will be studying the United States. As the USA has a very colorful history, there are many avenues that we can explore. As many different countries have contributed to the country that it is today, we will look at the many different things and where they originated from

July 3rd – July 7 The Statue of Liberty
July 10th – July 14th Native American Craft
July 17th – July 21st Teepee
July 24th American Food

Song and Dance

Some of the songs that we will be singing in the upcoming months will be used in our graduation drama. Therefore I would like all of the kids to be able to listen and review them at home, that way when it comes time to start to learn the drama; the kids will be well versed in the lyrics and beat of the song and will be able to learn the actions more easily.

June 5th – June 9th Drama Song
June 12th – June 16th Drama Song
June 19th -- June 23rd Drama song
June 26th – June 30th Drama song

Library/Storybook

Each week the children and myself visit the library for story time and to exchange books. It's fun to see the interesting choices of books that the kids make. It's also fun as I will choose a story to read to them. They always laugh when I characterize each person's voice in the book to match the story line. All the kids have fun and it's a good experience for all

Thank you for reading!
Tr. Tim



Kangaroo Class Newsletter July 2017

親愛的家長您好：

這是在一起的最後一個月，此時，我想說，我好榮幸可以教育貴子弟，當他們的老師。他們都有很大的進步，我相信他們無論在任何地方都能表現傑出。

閱讀

本月最重要的部分是，我們將專注於孩子們在畢業課表演的戲劇劇本和演講稿。我希望所有的孩子們都有時間在家裡練習老師給他們的個人錄音。

- 7月3日至7日 7日 演講和戲劇練習
- 7月10日至7月14日 演講和戲劇練習
- 7月17日至7月21日 演講和戲劇練習
- 7月24日 演講和戲劇練習

主教材

本月最重要的部分是，我們將專注於孩子們在畢業課表演的戲劇劇本和演講稿。我希望所有的孩子們都有時間在家裡練習老師給他們的個人錄音。

- 7月3日至7日 7日 演講和戲劇練習
- 7月10日至7月14日 演講和戲劇練習
- 7月17日至7月21日 演講和戲劇練習
- 7月24日 演講和戲劇練習

數學

隨著孩子們準備進入小學，MPM 數學問題越來越困難。這個月，我們將開始教他們關於“應用問題”，以及如何閱讀一個故事來獲得算術問題，而不是僅僅看頁面上的數字。

7月3日至7日 7日 複習減法
7月10日至7月14日 複習減法
7月17日至7月21日 複習加法
7月24日 複習

體能課

因為上個月下了幾個星期的雨，天氣終於放晴，讓我們回到操場上了。我會設計不同的遊戲讓孩子們玩。除了以前一些孩子們很喜歡的遊戲外，我也會設計一些讓孩子們動動腦筋的遊戲，這對孩子們是有幫助的。

7月3日至7日 7日 Red light green light
7月10日至7月14日 Chicken and the Fox
7月17日至7月21日 Crocodile crocodile
7月24日 Taken the bacon

主題活動

在這個月我們將會上到美國。由於美國有豐富的歷史，我們可以透過許多途徑來探索。由於許多不同的國家對如何成為現在的美國做出了貢獻，我們將看看許多不同的東西它們是源自哪裡。

7月3日至7日 7日 自由女神
7月10日至7月14日 美國印第安人
7月17日至7月21日 帳篷
7月24日 美國食物

歌曲律動

我們在這幾個月內唱的歌曲將用於我們的畢業典禮。因此，我希望所有的孩子能夠在家裡聽和回顧，這樣當開始學習戲劇的時候，孩子們將會精通歌曲的歌詞和節奏，並能更輕鬆地學習動作。

7月3日至7日 7日 戲劇歌曲
7月10日至7月14日 戲劇歌曲
7月17日至7月21日 戲劇歌曲
7月24日 戲劇歌曲

圖書館/故事時間

每個星期我和孩子們有圖書館說故事時間和借閱書籍。孩子們會看到有興趣的書籍並從中得到樂趣。我會選擇一個故事和他們一起閱讀。當我做出書中人物的聲音特效，他們總是笑開懷。孩子們會很開心，這真是個美好的經驗。

謝謝你的閱讀！

Tr. Tim